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„Staropolską”  polską  tradycję  zapalania  w  polskim  Sejmie
chanukowych świec zakłócił poseł Braun, gasząc je przed końcem
Chanuki. Oburzył tym wszystkie partie w Sejmie, które zgodnie
potępiły  czyn  posła.  Jednak  w  internecie  nie  widać  ani
zgorszenia, ani potępienia tego czynu. Jako że nic mnie nie
obchodzi, co o czymkolwiek myślą obce nam tak zwane „elity”,
poszedłem do zwykłych ludzi zapytać, czy w polskim Sejmie w
ogóle powinny się odbywać jakiekolwiek religijne uroczystości?
I dlaczego akurat te? A nie na przykład „Święto rzodkiewki” z
Meksyku albo Holi z Indii?
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